
Protokół Nr 16/2021

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

w dniu 8 lutego 2021 roku

Posiedzenie  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Rady  Powiatu  w  Lipnie  zwołane  zostało  przez

Przewodniczącego Komisji- Pana Mariusza Linkowskiego. Odbyło się w Starostwie Powiatowym

w Lipnie, ul. Sierakowskiego 10 b.

1. Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia dokonał członek Komisji Pan Krzysztof Baranowski.

/upoważnienie do prowadzenia posiedzenia w załączeniu do protokołu/ 

2. Stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Komisji  stwierdził,  że obecnych jest  4 członków na 5-osobowy skład Komisji,

zatem podejmowane decyzje będą prawomocne. Nieobecny M. Linkowski.  

/lista obecności w załączeniu do protokołu/

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.

K. Baranowski odczytał  proponowany porządek posiedzenia i zwrócił się do członków Komisji

o uwagi.

Uwag nie było.

Następujący porządek posiedzenia Komisja przyjęła jednogłośnie:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

5. Zajęcie stanowiska w sprawach:

- propozycji zakupu przez Powiat Lipnowski budynku po byłej Telekomunikacji, 

- propozycji wykorzystania gruntów znajdujących się w Kolankowie na długoletnią dzierżawę pod

farmę fotowoltaiczną,

- powołania Powiatowego Centrum Przedsiębiorczości

6. Sprawy różne.

7. Zakończenie.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji czy mają uwagi do protokołu z poprzedniego

posiedzenia Komisji.

Uwag nie było.



Następnie  Komisja  jednogłośnie  przyjęła  Protokół  Nr  15/2020  z  posiedzenia  Komisji  Budżetu

i Finansów w dniu 10 grudnia 2020 roku.  

5.  Zajęcie stanowiska w sprawach:

- propozycji zakupu przez Powiat Lipnowski budynku po byłej Telekomunikacji

K. Baranowski powiedział,  że właścicielem budynku jest firma Orange. Firma chciałaby w tym

budynku  zostawić  swoje  urządzenia  i  płacić  nowemu  właścicielowi  za  najem.  Pozostałe

pomieszczenia można wykorzystać na przykład na mieszkania dla lekarzy, których teraz chcemy

ściągnąć  do  lipnowskiego  szpitala.  Pomieszczenia  na  strychu  również  można  zaadaptować  na

mieszkania na wynajem. Na dole jest duża sala, którą można by przeznaczyć dla PCPR w Lipnie. 

W chwili obecnej firma Orange chciałaby otrzymać za ten budynek kwotę 750 tys. zł ale jest to za

duża kwota i będziemy chcieli ją znacznie zbić. 

Uwag nie było.

Komisja Budżetu i Finansów w obecności 4 członków na 5-osobowy skład Komisji  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  propozycję  zakupu  przez  Powiat  Lipnowski  budynku  po  byłej

Telekomunikacji. 

- propozycji wykorzystania gruntów znajdujących się w Kolankowie na długoletnią dzierżawę

pod farmę fotowoltaiczną,

Starosta  K.  Baranowski  powiedział,  że  grunty  w  Kolankowie  można  przeznaczyć  pod  farmę

fotowoltaiczną,  skoro  i  tak  Krajowy  Ośrodek  Wsparcia  Rolnictwa  może  wszystkich  innych

inwestorów blokować. 

J. Zająkała powiedział, że trzeba by zawrzeć w umowie kwestię utylizacji po latach tych paneli.

A cenę można jeszcze negocjować.  

Więcej uwag nie było.

Komisja Budżetu i Finansów w obecności 4 członków na 5-osobowy skład Komisji  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowała propozycję wykorzystania gruntów znajdujących się w Kolankowie na

długoletnią dzierżawę pod farmę fotowoltaiczną.

- powołania Powiatowego Centrum Przedsiębiorczości

Starosta wyjaśnił, że centrum przedsiębiorczości nie byłoby jakąś dużą jednostką. Jeszcze nie wie,

w jakiej formie to utworzyć. Raczej polegałoby to na wynajmie pomieszczeń na biura dla młodych

przedsiębiorców oraz pomocy prawnika i księgowej.  Sekretarz Powiatu w Lipnie ma się tą sprawą

zająć. 

Komisja Budżetu i Finansów w obecności 4 członków na 5-osobowy skład Komisji jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowała powołanie Powiatowego Centrum Przedsiębiorczości.  

7. Sprawy różne.

Nie było.



8. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia członek Komisji Krzysztof Baranowski zamknął posiedzenie

Komisji Budżetu i Finansów w dniu 8 lutego 2021 roku.

Protokołowała:

Izabela Pączkowska

Przewodniczący Komisji

Budżetu i Finansów


